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Kommunala pensionärsrådet 
 
Datum: 2023-11-01 
Tid: 9.00- 12.00 
Plats: Skogen, Citypassagen, Östra Bangatan 7 A 
 
Närvarande ledamöter 
Jessica Ekerbring, ordförande (S)  
Lars O Molin (KD)  
Robert Mörk, PRO  
Maud Biderstål, PRO  
Claes-Göran Andersson, PRO  
Tage Larsson, PRO  
Stig Ottosson, PRO  
Kristina Lindin, PRO  
Elisabet Norlinder, PRO 
Lars-Erik Jonsson, RPG  
Agneta Jacobsson, RPG  
Sören Hjalmarsson, SPF Seniorerna  
Jan-Elof Jansson, SPF Seniorerna  
Ingrid Gustafsson, SPF Seniorerna  
Eivy Åman-Nilsson, SKPF  
Anita Landin, SKPF  
Pell Uno Larsson, RFSL 

Förhinder att delta 
Anna-Karin Kumlin (M) 
Margareta Ekström (C) 
Bo Fredriksson, PRO 
Gunnar Olsson, SPF Seniorerna 
 

 
Övriga 
Linn Björkstrand, sekreterare 
 
Digitalt justerat protokoll. 
 
Jessica Ekerbring (S), ordförande 
 
Lars-Erik Jonsson, justerare
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1. Sammanträdets öppnande – upprop  
Upprop genomfördes och närvaro antecknades av sekreteraren. 

2. Val av justerare  
Lars-Erik Jonsson, RPG 

3. Godkännande av dagordning  
Dagordningen godkändes.  

4. Anmälan av övriga frågor  
* Trafikfrågor - kollektivtrafik och trafikmiljö 
* Reglemente – återkoppling 

* Ny ersättare i PRO 

* Enkät om mediciner 

5. Föregående protokoll  
Godkändes utan tillägg. 

6. Läges- och budgetinformation 
Jessica Ekerbring, ordförande 
 
Det har under en tid funnits ett stort underskott både inom vård och omsorg, 
socialförvaltningen och förvaltningen för funktionsstöd. Bland annat finns 
höga dygnskostnader för placeringar inom socialområdet. Många privata 
placeringar. 
 
Arbete pågår med NOD – samlokalisering för exempelvis boenden och 
stödinstanser. 
Situation med för många timvikarier idag och Hög sjukfrånvaro inom vård och 
omsorg. Heltid erbjuds till de personer som vill jobba heltid som har en 
tillsvidareanställning.  
 
Ordförande har haft ett möte med Örebrobostäder (ÖBO) där även 
programdirektör för social välfärd Patrik Jonsson deltog.  
Bland annat lyftes frågan om bostäder för äldre och hur ÖBO planerar för 
detta. Det kommer i dagsläget inte att byggas nya trygghetsboenden. Däremot 
finns lokaler som skulle kunna göras om till trygghetsbostäder-  t ex Rosenlund 
i Vivalla. 

7. Rekrytering och åtgärder inom vård och omsorg 
Camilla Hofwander, verksamhetschef  
Sahra Strandberg, verksamhetschef 
Se bilaga 1 och 2.  
Frågor har skickats i förväg gällande bland annat Adolfsbergshemmet, 
rekrytering av personal, äldreomsorgslyftet och planering av boenden.  



ÖREBRO Protokoll  
 

  3 (3) 
 

Information om vad som gjorts under sommaren 2023 och vilka åtgärder som 
vidtagits samt hur arbetet fungerat.  
 

8. Övriga frågor 
* Beslut om ny ersättare för PRO – Elisabet Norlinder.  

* Reglemente – presidium. Justering. Uppe till Ks  

* Enkät om mediciner kommer att skickas till Medicinskt ansvarig 
sjuksköterska, MAS. 

* Trafikmiljön i Örebro och kollektivtrafiken. Fråga om vad som ska gälla för 
elsparkcyklar. Önskemål finns att bjuda in person från 
samhällsbyggnadsområdet för att svara på frågor.  
 
Under nästa sammanträde den 6 december kommer en planering för nästa år, 
2024, att göras. Rådet ombeds fundera över personer som är intressanta eller 
lämpliga att bjuda in och komma med förslag på teman inför 2024. 
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